"Mox x TADA HK\$500 行程優惠券 2 張"條款及細則

- 1. 合資格可獲「HK\$500 行程優惠券 2 張」的乘客名額為一位。
- 2. 此優惠僅限首位成功完成此任務並換領此獎賞之乘客。
- 3. TADA Mobility (Hong Kong) Co., Limited 將會再通過審查亦確認其得獎資格。
- 4. TADA 將於 2025 年 6 月上旬聯繫獲獎乘客並提供有關獎品領取的資訊和詳細資訊。
- 5. 優惠券由 TADA Mobility (Hong Kong) Co., Limited 供應, 其使用受 TADA Mobility (Hong Kong) Co., Limited 發出的條款及細則約束。 我們不是任何優惠券的提供方。 Mox 的 免責聲明適用於本推廣的優惠券。
- 6. TADA Mobility (Hong Kong) Co., Limited 保留隨時修改本條款及細則之權利,恕不另行通知並立即生效,且不承擔任何責任
- 7. TADA Mobility (Hong Kong) Co., Limited 之決定為最終決定

"Mox x TADA HK\$500 OFF Ride voucher x 2" Terms and Conditions

- 1. Only one eligible rider will win HK\$500 OFF Ride Voucher x2.
- 2. This offer is limited to the first rider who successfully completes this Mission and claims this prize.
- 3. The winner's eligibility is also subject to TADA Mobility (Hong Kong) Co., Limited's review and confirmation.
- 4. TADA will be contacting the winning rider to provide information and details on prize collection in the beginning of June 2025.
- 5. This voucher is supplied by TADA Mobility (Hong Kong) Co., Limited and the use is subject to the terms and conditions issued by TADA Mobility (Hong Kong) Co., Limited. We are not the supplier of any voucher. The Mox Disclaimer applies in respect of the voucher.
- 6. TADA Mobility (Hong Kong) Co., Limited reserves the right to modify these terms and conditions at any time without prior notice, with immediate effect and without liability.
- 7. The decision of TADA Mobility (Hong Kong) Co., Limited shall be final.